

# RACAR

Revue d'art canadienne | Canadian Art Review

[www.racar-racar.com](http://www.racar-racar.com)

## Call For Proposals: *RACAR* Special Issue, Fall 2026

Each fall, *RACAR* publishes a special issue entirely dedicated to a specific theme. Recent issues have focused on Sources of Research Creation (2023), Black Diasporic Visual Histories (2022), Revised Commemoration in Public Art (2021), and New Perspectives on the Domestic Interior (2020). To submit a proposal on a topic of current interest in our field, please follow the proposal guidelines at: <http://www.racar-racar.com/submit-a-proposal-for-a-special-issue.html>

The deadline to submit proposals for a thematic issue to be published in fall 2026 is **1 April 2024**.

---

## Appel à propositions: Dossier thématique *RACAR*, automne 2026

Chaque automne, *RACAR* publie un dossier thématique entièrement dédié à un thème. Les numéros récents se sont penchés sur sources de la recherche création (2023), récits historiques visuels des diasporas noires (2022), commémoration corrigée en art public, et nouvelles perspectives sur l'intérieur domestique (2020). Pour proposer un sujet d'intérêt actuel dans notre champ, veuillez consulter les directives en suivant ce lien : <http://www.racar-racar.com/proposez-un-dossier-theacutematique.html>

La date butoir pour soumettre une proposition de dossier thématique en vue de publication à l'automne 2026 est le **1 avril 2024**.